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P r o t o k ó ł  Nr XLIII/2010
z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 21 września 2010r. w sali Urzędu Gminy

w godz. od 900 do 1105

 I. Otwarcie.
          Otwarcia XLIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch witając: Wójta
Gminy Walentego Kwaśniewskiego, dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Kształcenia i
Studiów Samorządowych w Poznaniu Macieja Kozika, Sekretarza Gminy Genowefę
Dekert, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnego Rady Powiatu Sławomira
Wąsiewskiego, kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Marię Raczkowską,
radnych, sołtysów oraz redaktorów Gazety Jarocińskiej i Życia Jarocina.
Przewodniczący Rady stwierdził kworum bowiem w sesji uczestniczyło 15 radnych.
W sesji uczestniczyło 10 sołtysów.
Nie przybył na sesję zaproszony kierownik Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie  Maciej
Bierła.
Lista obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik do protokołu.

II. Przedstawienie porządku obrad.
          Przed przedstawieniem porządku obrad Przewodniczący Rady zadał pytanie o
ewentualne wnioski do porządku obrad.
Wniosek do porządku obrad zgłosił Przewodniczący Rady  proponując wprowadzenie do
porządku obrad pkt 3 " Wręczenie wyróżnienia Wójtowi Gminy", a punkty w porządku
obrad przesłane radnym  otrzymałyby kolejne numery od 4 do 11.
Za wnioskiem Przewodniczącego głosowało 15 radnych.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wręczenie wyróżnienia Wójtowi Gminy.
4. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XLII

sesji Rady.
7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XLII sesji oraz z wykonania

uchwał Rady.
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

- szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa
miejscowego Gminy Kotlin w dziedzinach dotyczących działalności statutowej
tych organizacji,

- przyjęcia "Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Kotlin na
lata 2010 - 2020",

- szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na
raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających
Gminie Kotlin oraz jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności
pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc
publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg,

- trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,
- zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2010 rok.
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9. Wolne głosy i wnioski.
10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XLII sesji.
11. Zamknięcie obrad.
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych.

ad.3 Wręczenie wyróżnienia Wójtowi Gminy.
          Przewodniczący Rady głos oddał dyrektorowi WOKiSS Maciejowi Kozikowi.
Dyrektor Maciej Kozik podziękował za zaproszenie, przyznając że trochę się wprosił.
Dyrektor przypomniał, że 2010 rok to rok szczególny dla samorządów. Jest to 20
rocznica samorządu. Dyrektor ocenił, że reforma samorządowa jest bez wątpienia jednym
z tych sukcesów których nikt nie kwestionuje w Polsce. Tak się składa mówił dyrektor,
że Stowarzyszenie WOKiSS którego członkiem jest Gmina Kotlin  również obchodzi 20
lecie, bowiem powstało 22 czerwca 1990r.  Stowarzyszenie to zrzesza 265 gmin i
powiatów z Wielkopolski i obrzeży i jest czwartym pod względem ilości członków , a
wyprzedzają tylko takie organizacje jak Związek Gmin Wiejskich, Związek Miast
Polskich i Związek Powiatów.
Kontakt Stowarzyszenia z samorządami polega przede wszystkim na kontakcie z
pracownikami administracji samorządowej. Stowarzyszenie powołano wyłącznie aby
pomagać samorządom, przekazywać wiedzę prawną, prowadzić szkolenia urzędników i
radnych. Stowarzyszenie organizuje wszelkiego rodzaju warsztaty, zjazdy, seminaria i
konferencje na których przekazuje się wiedzę, a przez rok przewija się od 20 tys. do 25
tys.  słuchaczy.  Stowarzyszenie ma sześć stałych punktów szkoleniowych, a najbliższy
jest w Ostrowie Wlkp.  Stowarzyszenie stara się pomóc  samorządom w nawiązywaniu
kontaktów z samorządami z zagranicy.  Ucząc się samorządności podpatrywano innych.
Przez 20 minionych lat Stowarzyszenie wysłało na różnego rodzaju   staże  ponad 2 tys.
samorządowców. Dyrektor przypomniał, że towarzyszył w wyjeździe za granicę Wójtowi
i Sekretarzowi Gminy Kotlin.
Podsumowując swoją działalność Zarząd WOKiSS postanowił przyznać pewną ilość
wyróżnień członkom Stowarzyszenia zarówno  gmin jak i ich szefów.
Kryteriami jakimi kierowano się przy wyróżnieniu było: pełnienie funkcji Wójta przez
okres 5 kadencji, przynależność Gminy  w Stowarzyszeniu  od I kadencji - Kotlin od
1991r., uczestniczenie Gminy w życiu Stowarzyszenia i korzystanie z usług
Stowarzyszenia.
Wyróżnienie otrzymały 22 gminy, w tym Gmina Kotlin i Wójt  Walenty Kwaśniewski.
Dyrektor odczytał list skierowany do Wójta,  po czym  wręczył kryształ z wypisanym
podziękowaniem jako symbol wdzięczności za współpracę w okresie 20 lat.
Dyrektor przyznał, że wyróżnienie to jest także podsumowaniem pewnej znajomości.
Wójt zabierając głos powiedział, że nie ukrywa, że jest wzruszony. Wyróżnienie które
otrzymał należy się przede wszystkim Radzie, bo to Rada przystąpiła do Stowarzyszenia i
przez te 20 lat Rada przeznacza środki na opłacanie składki do WOKiSS.
Wójt przyznał, że Gmina korzysta z usług WOKiSS, w tym ze szkoleń w ośrodkach
europejskich w których oprócz Niego udział wzięli Przewodniczący Rady Gminy i
Sekretarz Gminy.
Wójt dziękując za wyróżnienie przyznał, że nigdy nie zabiegał o medale, dyplomy  czy
wyróżnienia, ale co jakiś czas ma wręczane.
Dyrektor Kozik zapraszał do korzystania z usług WOKiSS mówiąc, że Stowarzyszenie
jest dla usług radnych szczególnie  przed  i po wyborach.
Na zakończenie swojej wypowiedzi dyr. Kozik wszystkim tym samorządowcom, którzy
będą startować w kampanii wyborczej życzył, aby ta kampania była czysta i
merytoryczna, żeby wygrali  i żeby kampania ta  była na tyle spokojna żeby nie
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ucierpiały na tym rodziny, bo to często nabiera  takiego obrotu, że odbija się właśnie  na
życiu rodziny.
Następnie Przewodniczący Rady  złożył Wójtowi  w imieniu Rady i wszystkich
obecnych na sali gratulacje za to szczególne wyróżnienie i podziękował za szczególną
pracę, za zarządzanie Gminą w sposób właściwy, za pracę  za którą radni są w pełni
uznania.
Ogłoszenie przez Przewodniczącego Rady 15 minutowej przerwy w obradach.

ad.4  Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Gminy.
             Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię o treści protokołu z XLII sesji Rady Gminy , wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół z XLII sesji Rady Gminy przyjęto 15 głosami "za".

ad.5  Interpelacje i zapytania radnych.
             Radny Krzysztof Szyszka zgłosił interpelację w sprawie lamp ulicznych przy ul.
Spółdzielców, które nie świecą.

ad.6 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od
XLII sesji Rady.
              Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym obecny był:

- 13 sierpnia  na uroczystych obchodach 90 rocznicy Bitwy Warszawskiej i Święta
Wojska Polskiego w Jarocinie,

- 1 września uczestniczył w rozpoczęciu nowego roku szkolnego w Szkole
Podstawowej w Kotlinie,

- w miesiącach sierpniu i wrześniu - okresie dożynek Przewodniczący brał udział w
wielu  tych uroczystościach, w tym w dożynkach powiatowych , za udział w
których podziękował  paniom i panom sołtysom, którzy reprezentowali Gminę
Kotlin,

- wiele razy na budowie kanalizacji sanitarnej w Magnuszewicach.
Poza tym Przewodniczący poinformował o złożeniu przez wszystkich radnych
oświadczeń majątkowych  na 2 miesiące przed upływem kadencji  oraz o pracy w
przygotowaniu materiałów sesyjnych i  uczestniczeniu w posiedzeniu Komisji Rady.
Informację Przewodniczącego przyjęto bez zastrzeżeń.

ad.7  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XLII sesji oraz z wykonania
uchwał Rady.
             Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady oraz o wydanych przez Wójta
zarządzeniach  stanowi załącznik do protokołu.
Wójt poinformował, że w okresie od XLII sesji Rady:

- dokonano odbioru drogi Twardów - Racendów,
- podpisano umowę na wykonanie utrwalenia  nawierzchni drogi Wola Książęca -

Wysogotówek,
- spotkał się z dyrektorami placówek oświatowych w sprawie  nowego roku

szkolnego. Wójt poinformował, że coraz więcej dzieci chodzi do szkoły zgodnie z
obwodem szkolnym.

- był  w  Urzędzie Marszałkowskim  i w Wojewódzkim  Funduszu Ochrony
Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w sprawie pozyskania funduszy na
rozbudowę oczyszczalni ścieków,

- zlecono wykonanie adaptacji projektu " Moje Boisko Orlik 2012 " Panu Motylowi
z Ostrowa Wlkp. Do 15 grudnia  2010r. należy złożyć wniosek, a załącznikiem
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wniosku jest dokumentacja techniczna. Mapa na budowę "Boiska Orlik" była
opracowana w 2009 roku.  Wójt powiedział, że dobrze się stało, że Gmina
poczekała z budową boiska, ponieważ Ministerstwo Sportu doszło do wniosku, że
bogate gminy boiska już wybudowały , a pozostały te biedniejsze i w związku z
tym Ministerstwo zamierza zmienić zasady finansowania w ten sposób, że gminy
biedniejsze mogą otrzymać większe środki. Marszałek Województwa Wlkp.
zamierza się dostosować do zamierzeń Ministerstwa i także zwiększyć
finansowanie ze środków budżetu Województwa Wielkopolskiegona to zadanie.
Ponieważ boisko będzie otwarte, przy boisku będą oddzielne szatnie i ubikacje.
Lokalizacja  boiska będzie naprzeciw sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej w
Kotlinie i służyło  będzie obu szkołom do południa, a po południu trochę dalszym.

- odbył się odbiór przez urzędnika Marszałkowskiego drogi Twardów - Racendów
ponieważ  na budowę tej drogi Gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 33
tys. zł z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych i Leśnych.

Sprawozdanie złożone przez Wójta przyjęto bez uwag.

ad.8  Rozpatrzenie projektów uchwał.
          Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii
komisji co do projektów uchwał.
Opinie pozytywną projektów uchwał przedstawili kolejno Przewodniczący Komisji Planu
Gospodarczego, Budżetu i Finansów  Zdzisław Wodniczak  i Przewodniczący Komisji
Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego  i Ochrony Przeciwpożarowej
Stefan Taczała.
Odczytanie kolejno przez Przewodniczącego Rady projektów uchwał i poddanie ich pod
głosowanie:
1) w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  kwietnia 2003 roku o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa
miejscowego Gminy Kotlin w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych
organizacji.
Uchwała Nr XLIII/217/2010 podjęta została 15 głosami "za".

2) w sprawie przyjęcia  "Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie
Kotlin na lata 2010 -2020".
Uchwała Nr XLIII/218/2010 podjęta została 15 głosami "za".

3) w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub
rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny
przypadających Gminie Kotlin oraz jej jednostkom podległym, warunków
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach , w których ulga będzie stanowić
pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych
ulg.
Uchwała Nr XLIII/219/2010 podjęta została 15 głosami "za".

4) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.
Uchwała Nr XLIII/220/2010 podjęta została 15 głosami "za".

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2010 rok.
Uchwała Nr XLIII/221/2010 podjęta została 15 głosami "za".

Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

ad.9 Wolne głosy i wnioski.
           Wnioski zgłosili:
Sołtys Marian Żurek wnioskował o:
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- ścięcie krzaków przy drodze powiatowej Kotlin- Racendów - Bączew - Wola
Książęca - Witaszyce,

- wykoszenie pasa po kolejce od krzyża w Twardowie do Woli Książęcej,
- czyszczenie rzeki Lutynia od Wilczy przez Wyszki do Twardowa.

Sołtys Żurek podał bezpłatny numer 991 do Energetyki pod który można dzwonić w razie
awarii.
Radny Maciej Skowron  wnioskował o:

- wyrównanie pobocza przy ul. Poznańskiej do ul. 11 Listopada,
- ścięcie suchej lipy na targowisku.

Radny Skowron pytał - co z wnioskiem o środki na termo modernizację Szkoły w
Kotlinie?
Radny Skowron prosił o wyjaśnienie sprawy uruchomienia  tuczarni trzody chlewnej w
budynkach przy ul. Waliszewskiej  po Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej  w Kotlinie.
Radny Skowron poinformował, że właściciel budynków zwozi słomę i jeżeli już zakupi 3
tys. szt. świń, to w razie zakazu ich chowu będzie żądał zwrotu kosztów.
Radny Rady Powiatu Sławomir Wąsiewski proponował podjęcie przez Radę stanowiska
w tej sprawie w którym zapisano by, że stworzenie fermy zwierząt w środku Kotlina,
który jest małą miejscowością  nie sprzyja klimatowi w tym środowisku. Stanowisko to
byłoby  dokumentem do dalszych ewentualnych rozważań.  Radny Wąsiewski przyznał
rację radnemu Skowronowi mówiąc, że jeżeli właściciel czegoś dokona, to trudno będzie
to odkręcić.
Przewodniczący Rady Czesław Moch , że Gmina zdaje sobie sprawę z tego i że jest to
problem. Należy jednak wiedzieć, że zgodnie z obowiązującymi przepisami przy chowie
do 1700 szt. trzody chlewnej nie jest konieczne opracowanie raportu oddziaływania na
środowisko, a sam raport nie zobowiązuje do zakazu chowu.
Radny Jerzy Szymczak wnioskował o 4 wywrotki  szlaki na ul. Moniuszki.
Radny Dariusz Józefiak wnioskował o ścięcie poboczy przy drodze na Nowej Wsi.
Radny Krzysztof Szyszka pytał - czy przebudowa drogi Kotlin Sławoszew - Sucha już
jest zakończona? Radny określił , że remont tej drogi wykonano po partacku, a na
poboczach pozostały muldy, o czym radnemu zgłaszała P. Masłowska.
Radny Krzysztof Szyszka wnioskował o budowę drogi - ulicy Moniuszki, która pozostała
jako jedna z gorszych w Kotlinie, przypominając, że udało się wybudować ulicę
Norwida, to i tą będzie można.
Sołtys Sławoszewa Beata Skowrońska wnioskowało o:

- naprawę oświetlenia ulicznego w Sławoszewie - od Garbowicza do Ratajczaka
gdzie lampy zapalają się i gasną, a w centrum Sławoszewa lampy zapalają się pół
godziny później, wnosząc, aby w całej wsi zapalały się o tym samym czasie,

- ustawienie bariery przy drodze Kotlin - Sławoszew: na zakręcie za posesją
Garbowicza i przy wyjeździe z drogi od Nowej Wsi,

- wstawienie szyby w wiacie autobusowej w Sławoszewie,
- wykoszenie trawy w Sławoszewie przy świetlicy i stawie.

Radny Stefan Taczała wnioskował o naprawę dróg powiatowych: Korzkwy - Kurcew i
Parzew - Sierszew.
Radny Zdzisław Wodniczak zabrał głos odnośnie modernizacji drogi Kotlin - Sucha,
przypominając , że Gmina przekazała środki na  drogę Kotlin - Sucha, a do miejscowości
Sucha brakuje jeszcze ok. 1 km. Radny przypomniał, że w ubiegłym roku przebudowano
część  tej drogi, w tym roku od Kotlina do Parzewa, pozostawiając najgorszy odcinek do
Suchej.
Radny Wodniczak pytał - jak daleko jest z czyszczeniem Kotlinki, która powinna być
czyszczona od dołu, a nie od góry, ponieważ teraz woda zalewa łąkę radnego?

 



6

 ad.10 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XLII sesji.
              Odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji  i w dniu
dzisiejszym Wójt poinformował że:

- ul. Moniuszki  została naprawiona przez nawiezienie żużlem. Na drogi gminne
przeznaczono ponad 200 ton żużla m. innymi na drogę : do punku skupu, pobocze
przy ul. Poznańskiej, ul. Moniuszki , drogę Magnuszewice - Witaszyce.

- odnośnie  ulgowych biletów MPK  Wójt wyjaśnił, że polega to na dopłacie  przez
Gminy.
Gmina Kotlin dopłacała już do takich biletów i jeździły wówczas 3 osoby na
dobę. Obecnie przedsiębiorstwo, które chciało uruchomić kursy autobusowe
zwróciło się o pozwolenie na umieszczenie tablic z rozkładem jazdy  i
zatrzymywanie się  na przystankach   autobusowych PKS.

- znak " Ślepa ulica" do Magnuszewic został zamówiony,
- obwiązuje zakaz wjazdu na grunty Spółdzielni Mieszkaniowej w

Magnuszewicach, bowiem są to grunty mieszkańców, a na postój dla
samochodów, którymi przyjeżdżają kibice na mecze  należy wykosić boisko
treningowe,

- plac przy sklepie "DINO" i opłotowanie nie ozdobiły Kotlina, a do właściciela
sklepu wysłano pismo o naprawę placu przed sklepem,

- staw przy ul. Rymarkiewicza miał stanowić teren rekreacyjny,
- droga za Domem Strażaka w Kotlinie będzie wyrównana gdy będzie  na to

materiał,
- psa bezdomnego nie można spotkać na ul. Teodorowskiej,
- Gmina nie posiada  jeszcze aktu notarialnego  zawartego pomiędzy RSP Kotlin, a

nabywcą  budynków przy ul. Waliszewskiej  w których ma powstać ewentualna
ferma tuczu świń. Gmina jest w trakcie opracowania studium zagospodarowania
przestrzennego  gminy  i  w trybie awaryjnym wprowadzono zapis, że w obrębie
miejscowości Kotlin wprowadza się zakaz fermowego tuczu zwierząt. Nie muszą
to być świnie, mogą być np. norki i też będzie cuchnąć. Jest to zabezpieczenie na
dzień dzisiejszy. Jeżeli będzie potrzeba, to trzeba będzie z właścicielem usiąść do
rozmowy i pogadać jak on to widzi.

- odnośnie szerokości drogi Kotlin - Parzew, o której mówił radny Taczała
szerokość drogi została ta sama, a dwie lipy przy niej ścięto,

- odnośnie kopania rowów przy drodze  powiatowej Kotlin - Parzew Wójt wyjaśnił,
że droga ta ma 8 km, rowy przy niej 16 km. Problem jest w tym, że zbyt mało
rowów zostało zaprojektowanych w dokumentacji. Wójt zapowiedział, że w
sprawie tej drogi będzie spotkanie ze Starostą Jarocińskim.

- odnośnie likwidacji kontenerów  na śmieci o które wnioskowała sołtys Smolińska
Wójt wyjaśnił, że likwidując pojemniki  firmy REMONDIS zlikwidowałaby
Gmina konkurencję, a za ustawienie i opróżnianie tych kontenerów Gmina nie
ponosi żadnych kosztów. Nie może być tak  żeby nie było konkurencji, tym
bardziej, że umowa z Jarocinem wychodzi z końcem 2010 roku.

- przy ulicy Spółdzielców  będzie nowe oświetlenie wybudowane przez Spółkę
Oświetleniową w Kaliszu ze środków z odpisu na amortyzację. Termin realizacji
określono na 15 października br. Wójt poinformował, że jest to ostatnie
oświetlenie socjalistyczne w gminie.

- sołtys Żurek ma rację, że należy przed zimą usunąć trawę i krzaki przy drogach,
które powodują zatrzymywanie się śniegu na jezdni,

- pas po kolejce wąskotorowej w Twardowie  zostanie wykoszony,
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- gdy będzie destrukt pas przydrożny przy drodze nr 11  do ul. 11 Listopada
zostanie wyrównany,

- suche drzewo na targowisku będzie ścięte,
- wniosek o środki na termo modernizację budynku Szkoły Podstawowej w

Kotlinie złożony w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej w Poznaniu przy ocenie nie uzyskał wymaganej liczby 19 punktów i na
dzień dzisiejszy przepadł,

- pobocze przy drodze na Nowej Wsi  jest do ścięcia ,
- pobocze przy drodze Kotlin - Sławoszew jest równane,
- Wójt prosił sołtys Skowrońską o wskazanie w którym miejscu przy drodze Kotlin

- Sławoszew mają być ustawione bariery.
Sołtys wskazała miejsca przy wyjeździe z Nowej Wsi na tę drogę  i za posesją
Garbowicza po prawej stronie jadąc od Sławoszewa, gdzie jest głęboki rów.

- o przeprowadzenie remontu dróg Parzew - Sucha i Kurcew - Pleszew Wójt
zobowiązał się wystąpić do Zarządu dróg Powiatowych w Pleszewie,

- odnośnie czyszczenia rzeki Lutynia Wójt  wyjaśnił, że rozmawiał z
emerytowanym  wieloletnim dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Melioracji z
Panem Bazanem, który działa jeszcze w tych strukturach, który powiedział, że
pieniędzy w tej chwili nie ma już na nic i nie należy się łudzić, że będą środki na
czyszczenie Lutyni czy Kotlinki.
Wójt poinformował, że na stronie internetowej Gminy Kotlin są zdjęcia
przedstawiające gniazdo bociana  i  tamę na Kotlince wybudowaną przez bobry,
co świadczy o tym, że woda w Kotlince jest czysta.

              Dalej Wójt mówił o obowiązku przygotowania  projektu budżetu Gminy na 2011
rok. Wobec tego należy zastanowić się nad konstrukcja strony dochodowej budżetu tj.
podatków, ceny wody i ścieków.
Wójt pytał radnych - czy będzie wola  Rady podjęcia uchwał w tej sprawie?
Radny Czesław Smoliński powiedział, że cena wody i ścieków już jest wysoka. Radny
pytał - dlaczego jeszcze ją podnosić i ile osób nie płaci za wodę ? Wójt odpowiedział, że
nie jest to duża liczba.
Wójt wyjaśnił, że uchwały  podatkowe, aby mogły obowiązywać od nowego roku muszą
zostać  ogłoszone, bowiem w przeciwnym razie  obowiązywać będą stawki
dotychczasowe.
Projekt budżetu  na 20011 rok Wójt obowiązany jest przedłożyć Radzie do 15 listopada.
Wysoka Rada będzie miała czas do końca stycznia 2011 roku na uchwalenie budżetu.
Dalej Wójt mówił, że w budżecie znajdzie się na pewno budowa kanalizacji sanitarnej w
Wilczy i budowa boiska - Orlika w Kotlinie.

ad.11 Zamknięcie obrad.
                      Dziękując wszystkim  za udział w obradach  Przewodniczący Rady zamknął XLIV

sesję Rady Gminy Kotlin.

           Protokółowała: Paterczyk K.                            Komisja Rewizyjna

1. Przewodniczący  Józef Szymendera ...............................

                                                2.  Członek Zofia Antczak                     ................................

                                                3. Członek Andrzej Sitnik                     .................................
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